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1. Godkendelse af dagsorden 

Godkendt 

 

2. Godkendelse af referat bestyrelsesmøde 3-2018 

Godkendt 

 

3. Status fra bestyrelsen med kort orientering fra de enkelte udvalg. 

Jesper 

Til møde i Københavns Havn gennem DIF med de blå forbund- 

Dykning i havnen.  Der er mange arealer der er sat af til badning, så resten af året kunne dykkere 

og andre bruge havnen. Kommunen ville gerne vide hvor i havnen der kunne være interresant for 

dykkere. 

Skal forbundet have et lægefagligt udvalg. Et forum af læger.  

 

 

Flemming Holm 
Jeg har deltaget i TU møde. Stemningen var god. Udvalget vil fortsætte deres arbejde dog uden at påtage 

sig yderligere opgaver. Fokus vil være drift af bestående opgaver indtil ny formand tiltræder. Udvalget er 

positiv stemt overfor Nicholai Vesterløkke. Nicholai kan starte som formand pr. 1. juli d.å. 

Jeg har også behandlet diverse henvendelser fra medlemmer i forbindelse med, at der mangler en TU 

formand. 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. Økonomiske beslutninger 

4.1. Status regnskab 

Regnskab og budget  10.04.2018     

Indtægter Aktuelt Budget Afvigelse 

Danmarks Idrætsforbund Grundstøtte 374.000 748.000 374.000 

Danmarks Idrætsforbund Strategistøtte 118.000 235.000 117.000 

Samarbejdsaftaler 0 0 0 

DSF Kontingent 1.915.825 2.075.000 159.175 

Biblioteksstyrelsen 0 50.000 50.000 

Overskud af salg 59.260 160.000 100.740 

Indtægter i alt 2.467.085 3.268.000 800.915 

Omkostninger 

Udvalg 

Ungdomsudvalget 10.840 131.500 120.660 

UV-Jagtudvalget -83.367 98.500 181.867 

UV-Rugbyudvalget 28.100 168.400 140.300 

Finnesvømmerudvalget 0 41.500 41.500 

Fridykkerudvalget -12.773 109.500 122.273 

Arkæologiudvalget 0 9.600 9.600 

Teknisk Udvalg 5.859 161.500 155.641 

Teknisk Udvalg kurser -27.500 25.364 52.864 

Biologiudvalget 0 27.500 27.500 

Fotoudvalget 7.031 18.500 11.469 

Kommunikationsudvalget 

Kommunikation  3.666 50.000 46.334 

Redaktion 4.697 60.000 55.303 

Sportsdykkeren 85.769 217.615 131.846 

Administration 

Bestyrelsen 24.909 109.000 84.091 

Øvrige udvalg og arb.grupper 38.375 153.000 114.625 

Medlemsudgifter 26.673 92.000 65.327 

Sekretariat 97.366 188.250 90.884 

Personaleudgifter 218.586 898.610 680.024 

Materiel 26.079 96.400 70.321 

Forsikringer 649.605 679.600 29.995 

Omkostninger i alt 1.103.914 3.336.339 2.232.425 

Resultat   1.363.171 -68.339 -1.431.510 

Likvide midler 2.654.241 

 

Beslutning møde 04-2018. Godkendt 

Ansvarlig: Bestyrelsen 

  

 

 

 

 

 

 

 



4.2. Fridykkerudvalget. Ansøgning til aktivitetspuljen. Dommeruddannelse 
 

Ansøgning om aktivitets midler til uddannelse af CMAS fridykker dommere. 

  

Vi er midt i en spændende tid i fridykning. Fridykning som en sport ser en god fremtid i møde, hvor CMAS 

igennem IOC er meget optimistiske omkring dybde fridykning, som en sport ved OL 2024. 

 

CMAS har også streamlinede deres regler for at matche AIDA, der ellers har ført sporten igennem den 

udvikling den har i dag. Der udover har CMAS gjordt et stort arbejde for at møde IOC's regler for at afvikle 

et mesterskab i størrelse med EM og VM. 

 

CMAS har igennem flere år haft pool VM/EM og i de sidste 2 år har der også været VM og EM i dybde 

fridykning. Flere og flere dansker har deltaget i både Pool og dybde med gode resultater, blandt andet kan 

nævnes Anette Ottzen, der fik guld til EM i pool og Jesper Stechmann, som lavede en nordisk record i dybde 

dykning. 

 

Vores helt egen Kurt Lykke har lagt et kæmpe stykke arbejde i at får præsidenterne i både AIDA og CMAS til 

at snakke sammen og på sigt lave et tæt samarbejde, hvor vi håber på at få AIDA ind i CMAS. Igennem de 

seneste udmelding fra det official AIDA, er der bekræftelse på at denne udvikling allerede i gang. 

 

Samtidigt har Jernlungerne tilbudt at arrangere DM i fridykning i 2019, hvor der vil kunne dykkes efter både 

CMAS og AIDA regler. Der arbejdes dog stadig på en dispensation, da Jernlungernes pool ikke møder den 

standart CMAS har sat. FU mener dette blot er en formalitet. 

 

FU har også en mere langsigtet plan om igen af afvikle et VM i både CMAS og AIDA, i stil med det meget 

succesrige pool VM der blev afviklet i 2009 i århus. 

 

I øjeblikket har vi 6-7 aktive dommere AIDA dommere og der er et ønske fra FU om at uddanne mindst lige 

så mange dommere til at varetage CMAS konkurrencer. Vi har været i kontakt med formanden for CMAS 

Apnea Comissionen Mr. Levent og han har tilbudt at komme til DK og uddanne en større hold dommer. 

 

Beslutning møde 04-2018. 18.000 til dommeruddannelse. 

Ansvarlig: John Møller 

 

 

 

 

5. Anmeldte sager 

 

5.1. Godkendelse af Revisionsprotokollat m.m. 

Beslutning møde 04-2018. Godkendt 

Ansvarlig: Bestyrelsen 

  

 

5.2. Repræsentantskabsmøde 

Forslagene blev gennemgået og aftalt hvem der kommenterer på dem. 

 

   

6. Eventuelt 

Jesper redegjorde for programmet for eftermiddagsmødet. 

 


